



**NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION INC
(CANTERBURY BRANCH)**
紐西蘭堅都布厘華聯支會

22 St Asaph Street, Central City, Christchurch 8011

nzcacanterbury@nzchinese.org.nz

May 2026 Newsletter

Jung Festival Celebration Lunch

We invite you to bring family and friends to celebrate the traditional Jung Festival.

A selection of our chefs' specialty dishes, including savoury and sweet jungs, will be served for lunch.

Date: Sunday 14th June 2026 Time: 12 noon

Location: NZCA Canterbury Chinese Hall,
22 St Asaph Street, Christchurch

Members – \$10; Non-members – \$20;

Students 12-15 years – \$10

Under 12 years – Family donation appreciated.

All donations will be kindly accepted.

Please RSVP: by Sunday 7th June 2026

To help with catering purposes please email your name, numbers attending and a contact number to:

nzcacanterbury@nzchinese.org.nz or

Online form: [RSVP to Jung Festival Lunch](#) or

Phone Rhonda 021 2590 745

Limited parking will be available at Hagley Community College (entry from Stewart Street).

NOTICE for Annual General Meeting (AGM)

The Annual General Meeting of the New Zealand Chinese Association (NZCA) Canterbury Branch will be held at **11 am on Sunday 17th May** at the NZCA Hall, at 22 St Asaph Street.

The meeting agenda will include:

1. Annual Executive Reports
2. Annual Financial Accounts and appointment of Financial Reviewer
3. Election for Committee members for 2026-27
4. General Business

We warmly welcome and invite current members to attend.

Election of Committee members

Members are invited to vote for committee members and the positions of:

President, Vice President, English Secretary, Chinese Secretary and Treasurer at the AGM. (as per Rule 17 of our Constitution). Voting is by attending the AGM in person.

The New Year of the Fire Horse begins

Thank you all for your massive contributions so far this year! A galloping start to a very busy series of projects and events for the **new Year of the Horse!**

The events in February were fast and furious!

For over two years, we have been preparing to ensure that we meet the new legislative requirements as an Incorporated Society, a not-for-profit member-based legal entity, to ensure we reregistered with a compliant constitution. Thank you for your contributions during this process!

Thank you all who attended the **Special General Meeting** on 14 February to approve our new constitution, which enabled us to reregister! That is a huge relief and a great start to celebrate the Chinese New Year of the fire horse!



Christchurch Lunar New Year Parade and Cultural Show

14 February at Victoria Square

This has grown to be the very much anticipated highlight event for our city to announce the start of the new Chinese Lunar New Year. After the parade through Victoria Square, the cultural show on a large outdoor stage included performances from Qiao Yi Lion and Dragon Group, Ao Lan Dance group and other cultural groups.

2026 Annual membership subscriptions

Thank you to all who have renewed membership and paid this year's annual subs.

If you have not yet paid this year's membership subscriptions, a reminder that the subs are now overdue, so please pay by **Sunday 17th May** or bring it along to the AGM to ensure continuity of your membership.

The annual subscription fee is \$15.00 for each member over 16 years old. An additional \$5.00 fee applies to each new membership applicant, as well as to anyone whose membership has lapsed for more than one year.

2026 NZCA Canterbury Branch
Membership



Please pay NZCA Canterbury Inc account: 03-0802-0003908-03

with reference of your **Full name, Renew/New Membership** and a **contact phone number**.

For information regarding membership, including application forms, go to:

<https://canterbury.nzchinese.org.nz/about-us/membership>

or complete the online form via QR code and link below:

[NZCA Canterbury Membership application and renewal](#)

or contact the Secretary, Rhonda Ding

nzcacanterbury@nzchinese.org.nz .

More than 270 members and friends attended our annual CNY lunch this year! With so many celebration events on, the catering teams have been stretched this year and we really appreciated that others were willing to step in to help with preparations before, during and after the celebration lunch!



Consul General Madam He Ying visits NZCA

The day before our CNY lunch at the hall, Consul General **Madam He Ying** visited to meet our members who were making dumplings for the CNY lunch. It was very appropriate that Carolyn King presented an autographed copy of her "Por Por's Cookbook" on our behalf to Madam He Ying.



Lunar New Year at Parliament in Wellington on Thursday 19th February

The annual event was hosted by Minister for Ethnic Communities Mark Mitchell who was key speaker along with PRC Ambassador Wang and NZCA National President Paul Chin.

Cultural performances included lion dancing, a *Spring Breeze* fan dance, an intergenerational showcase combining music, live painting of horses by respected artist Stan Chan and calligraphy to celebrate the Year of the Horse.



<https://www.ethniccommunities.govt.nz/news/welcoming-the-year-of-the-horse-lunar-new-year-celebrated-at-parliament>

Photo: Debbie Chin (Wellington), Fiona Shi (Nelson), Paul Chin (Waikato & National NZCA President), MP Nancy Lu, MEC Minister Mark Mitchell, Jenny Too (Immediate Past National President NZCA), Lois Yee (Canterbury & National VP), Richard Leung (Auckland), Eileen Ng (Whanganui), Mark Ngan Kee (National Treasurer), Leo Li (National Chinese Secretary)

Happy Chinese New Year Festival 20-21 February at Victoria Square

This is the third year that this event has been held in our city, and the second year at the Victoria Square location, to celebrate the Lunar New Year with fireworks, cultural performances, lanterns, market and food stalls.

Our immense thanks to Fran and her hardworking catering team for our popular food stall which had to put up early "sold out" signs each evening, and to Emmie for coordinating the teams of volunteers to help the organisers with smooth running of the two-day event.

A big thank you to all our food stall volunteer helpers: Cindy Chan, Jane Gin, Wing Gin, Roger King, Lily Siow, Darett Lowe, Aki Tanaka, Leon Yee, Jenny Wong Yee, Karly Yee, Stefanie Yee, Fran Yee and Marisa Yeung.

Also, a huge thank you to Leon Yee for use of special kitchen equipment, Jenny Wong Yee for donating waffles, and Eamon Joe for use of his van to transport food and equipment.



2025 NZCA Academic Awards – applications close 17th May 2026

Students who have completed NCEA or equivalent International Baccalaureate or Cambridge International Examinations in 2024 and who qualify to apply, are invited to apply for the NZCA Academic Awards.

More information is included on the first page of each of the on-line application forms.

SUNDAY PICKLEBALL Notice of change of venue

Sunday Pickleball is now held at
Hillmorton High School Gym,
31 Tankerville Rd, Hoon Hay.

Time 1.30pm–3.30pm

Charge \$5. Equipment supplied

Car Park- near the Gym entrance

Contact person Rhonda 021 2590 745

Come along and give it a go!



NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION INC
紐西蘭華聯總會



APPLY NOW FOR ACADEMIC AWARDS

Awards to celebrate achievements across NCEA Levels 1, 2 and 3, Scholarship, and excellence in Chinese language studies. Eligibility Criteria applies

Applications are due:
17 MAY 2026

Scan QR code to apply



ENQUIRIES WELCOME ↓

academic.awards@nzchinese.org.nz  <https://nzchinese.org.nz/>

76th Annual NZCA Sports Tournament and Cultural Event 2026

Congratulations to Auckland branch for successfully hosting an impressive 76th NZCA Sports tournament and in creating a special unique weekend. Twelve sporting codes were offered including an unofficial popular growing sport, Pickleball, as well as incorporating cultural events with historical displays, personal stories shared daily by renowned Chinese speakers, a Mah Jong competition/tutorial and various children activities for the young (Kids chill zone, mini olympics, mini disco, Bricks'4'kids lego workshop etc...) which were enjoyed by all!

Also, the traditional tournament Canteen fed the vast number of competitors over the weekend!

A sizeable team of 89 enthusiastic Canterbury participants, along with supporters, arrived in Auckland on Friday 3rd April to witness the Opening Ceremony of the 76th annual NZCA (Easter) Sports Tournament and Cultural Event 2026. this was held at Auckland Trusts Area where the majority of sports were contested until the finals held on Monday 6th April.

Congratulations and well done to our winners: competing amongst considerable number of participants from Auckland (home-base) and Wellington:

The competitions were hard fought, competing amongst the larger branches.

- *Pickleball* (Unofficial) Womens Doubles Rose Cup winners: Linda Ding and Sandra Poh.
- *Basketball*: Under 17 Mens Canterbury ARK team winners against Auckland.
- *Volleyball*: Canterbury 2nd place in the finals against Auckland
- *Mens Relay*: 3rd place Derek Kong, Owen Li, Chen Liu, Marcus Lim. (An excellent result considering the team came together on the day).



Thank you to Canterbury sport coordinators, coaches, and assistants for their outstanding effort managing teams, making it possible for Canterbury representation:

Orion Chau, Adi Kilduff, Nadine King, Victoria King, Cheng Liu, Nathan Louis, Sonya Ng, Edmund Poh, Warren Poh, Ricky Wang, Derek Yee, Andrew Yuan and James Zhu. Your contribution, encouragement and support towards your teams, incited an awesome and memorable experience!

Check out the NZCA 76th Easter Tournament on Instagram:

Auckland.Easter.2026

***Emmie King
Canterbury Tournament Controller***



The NZCA Annual Sports and Cultural Tournament

How did it start?

It all began in Dunedin in 1947, when a group of Otago University students arranged a soccer match with friends from Wellington. The Otago students, led by the Ngan Kee brothers, Willie and Doug, put together a team of students and talented local Chinese boys to play the team from Wellington on 10th October 1947 in Dunedin, as part of the celebration for “Double Ten”, 10th October, the national day of Nationalist China. This soccer match was the catalyst for meetings held in Dunedin to discuss the possibility of running a Chinese sports tournament.

The following year over the weekend of 9-11 October 1948, teams from Auckland, Hamilton, Palmerston North, Wellington, Otaki, Canterbury and Otago took part in a tournament in Wellington. Sports included soccer, basketball, table tennis and relay. A social and dance were also held. The sporting and social success of this event provided the format to future annual events to be held in rotation by the four main centres.



In 1972, Christchurch was the host city of the 25th NZCA Tournament which would be the final one to be called “Double Ten Tournament”. The first event to be held over Easter weekend was in 1974, in Wellington.

Hence this highlight event has continued every year - except for a couple of years during period of Covid restrictions.

The NZCA Annual Sports and Cultural Tournament is NZCA's premier event on the annual calendar which provides an opportunity for our members from all over the country to connect for sport, social, heritage, cultural and other recreational activities.

As for the hosting branch, it is a golden opportunity for members to bring their ideas, talents and time to



help with the mammoth job of preparation and planning to put on this multi-dimensional event!

We are the hosts in 2027!

Our Canterbury branch will be hosting the 77th NZCA Annual Sports and Cultural Tournament over Easter 26th – 29th March 2027, in the Chinese New Year of the GOAT.

As we all know, GOAT means “the greatest of all time” so with that in mind, and since Cantabrians know how to rise to the occasion, we aim to make this event the GOAT in terms of organisation, participation experiences for all ages!

To do this, we need all the help we can get!

For example, in relation to individual sports, variety of socials, cultural performances, promotion, fundraising, catering, heritage events and assorted recreational activities.

We need you!

If you would like to know more about how you can help, please contact Lois Yee 022 564 7933, or other members of our Canterbury branch committee.





Walking Group

Our Lifestyle walking group meets every Friday morning for an approximate one hour walk before having lunch, usually at a nearby cafe/restaurant.

We meet at various locations around Christchurch each week, so it is essential to be able to drive (although occasionally we do travel by bus).

These photos show our recent trip to Kaiapoi when most travelled by bus. It turned out to be a very good day and was enjoyed by all.

Culture Galore, 21st March 2026

Culture Galore is a multicultural festival that celebrates our city's diversity with food, arts and crafts, and music and dance performances. It provides an opportunity for different ethnic groups to showcase their culture. The annual festival event has traditionally been held at Ray Blank Park in Ilam until this year when it was held at its new location in and around the Multicultural Recreation and Community Centre at Hagley Avenue.

There were over 40 food stalls. NZCA Canterbury Branch sold Chinese food and snacks.

A special thank you to the volunteers who helped with our successful food stall fundraiser -

Cindy Chan, Lily Siow, Margaret Nicol, Aki Tanaka, Jenny Wong Yee, Alison Yee, Karly Yee, Jenny Yee, Peter Yee, Fran Yee and Marisa Yeung.

Also thank you to Bruce Chin for the use of the trailer to transport food and equipment.

Thank you to everyone who support us on these fund raiser events to fund raise towards our hall maintenance.



Chinese Language Classes

Term 2: Sunday 3rd May – 5th July 2026

Note: There will be no classes on King's Birthday weekend (7th June)

Registration enquiries for children or adults contact:

Fran Yee 021 138 3663
fran.yee@yahoo.com for further information



端午節午餐

請攜同家人和朋友齊來參加於 6 月 14 日舉行端午節午餐,除了精美的菜餚還有應節的鹹粽,豆沙粽供應.

日期:6 月 14 日星期日

時間:12pm

地點:本會所,22 St. Asaph Street

收費: 會員\$10.00, 非會員 \$20.00, 學生 12 至 15 歲 \$10.00

12 歲以下歡迎捐贈無限感謝.

請於 6 月 7 日星期日回覆人數, 以作預備食物.

RSVP: 電郵: nzcacanterbury@nzchinese.org.nz , Jung Festival Lunch 請填上姓名,人數參加,

或聯絡電話 Rhonda 021 2590 745

停車場 Hagley Community College (入口Stewart Street).

2026 年週年大會

一年一度的週年大會於 5 月 17 日, 11am 在本會所舉行.

議題: 議題第一項及第二項文件資料均在週年大會議程時派發.

1. 週年匯報
2. 上年度財務報告
3. 2026 至 2027 年度委員成員選舉
4. 一般業務

我們熱烈歡迎各位有效註冊會員參加,並表達任何有關事項.

委員會選舉

各位會員請齊來參加週年大會,投票選舉委員,包括主席,副主席,英文秘書,中文秘書和財務,(此乃依據本華聯會章程第17條)投票方式為親臨週年大會現場才有效.

農曆馬年的新開始

感謝各位今年的貢獻和鼎力支持,多項計劃和活動也陸續展開,二月份的活動更為精彩,這兩年來我們準備資料確保本會成為一個非營利會員制法人實體,符合新的法律要求,成功重新註冊,制定新符合規定章程.

感謝各位在2月14日出席的特別會員大會,批准新的章程成立,因為有新的章程我們才完成註冊,兩年來的規劃工作完成了,如釋重負,也好為慶祝馬年一個新的開始好兆頭.

農曆新年巡遊和文化表演

2月14日在維多利亞廣場舉行農曆新年巡遊和文化表演,這個盛會已是基督城最令人期待的新年慶祝節目,遊行隊伍穿過維多利亞廣場後,便是在一個大型戶外舞台上文化表演,其中有僑藝(弘德)醒獅團, 馭蘭舞蹈社和其他不同文化團體的精彩表演.

溫馨提示逾期繳付會費

2026年度會費(由1月1日至12月31日), 請在5月17日前或帶到週年大會繳交,每位會員收費\$15.00,(16歲或以上),新加入會員,或已經不是會員再續約都另加\$5.00手續費. 請通過網上銀行支付帳戶

NZCA Canterbury Inc 03-0802-0003908-03 無論是新,舊會員, 請登記你的全名, 及聯絡電話。會員申請表可查閱

<https://canterbury.nzchinese.org.nz/about-us/membership>

或聯絡秘書 Rhonda Ding nzcacanterbury@nzchinese.org.nz

新年聚餐

新年聚餐於 3 月 1 日舉行, 超過 270 個會員及其朋友出席, 由於今年有多個活動舉行, 人力緊張, 感謝餐飲團隊的辛勞貢獻及各人都出手出力, 由準備食物至餐後清潔等工作.

總領事何英女士探訪

新年午餐前的一天, 總領事何英女士來探訪, 會所當天正在做鹹水角, 用供新年午餐用, 同時由 Carol King 簽名的烹飪書 “婆婆食譜” 贈與領事.

威靈頓國會舉行慶祝農曆新年活動

2 月 19 日星期四在惠靈頓國會舉行慶祝農曆新年活動, 由民族社區部長 Mark Mitchell 主持活動, 中國大使王小龍和華聯會總會會長 Paul Chin 分別發表演講. 現場還有老少咸宜的精彩文化表演, 包括舞獅, 扇舞, 音樂, 還有藝術家 Stan Chan 即席揮毫繪畫馬匹和書法來慶祝馬年的來臨.

<https://www.ethniccommunities.govt.nz/news/welcoming-the-year-of-the-horse-lunar-new-year-celebrated-at-parliament>

新春嘉年華

今年是第三次舉行活動,第二年在維多利亞廣場舉行,慶祝農曆新年節目有煙花,文化表演,花燈,市集和美食攤位,我們感謝 Fran 和她的團隊在美食攤位上出售美味的食物,並且每晚都提前掛出“售罄”的牌子.同時感謝由 Emmie 帶領的義工們協助主辦單位順利完成這兩天的活動事項.多謝美食攤位的義工.

Cindy Chan, Jane Gin, Wing Gin, Roger King, Lily Siow, Darett Lowe, Aki Tanaka, Leon Yee, Jenny Wong Yee, Karly Yee, Stefanie Yee, Fran Yee and Marisa Yeung.

同時感謝以下借出用具和捐贈食品:

Leon Yee: 借出廚房用具, Jenny Yee: 捐贈蛋捲出售

Eamon Joe: 借出貨車以供運送食物和用具

感謝以上人士使我們有個成功的籌款活動.

2025 年度學術獎截止日期 5 月 17 日

每一頁網上申請表格都含有更多諮詢,歡迎會員孩子們申請獎學金.

第 76 屆紐西蘭復活節運動大會和文化活動 (Emmie King Canterbury 大會賽事控制員)

祝賀屋崙分會成功舉辦今年的復活節活動,打造出一個特色的假期,有 12 項比賽項目,包括一個非官方但是日益普及的運動“匹克球”活動,還有歷史文化活動展覽,知名華人分享日常個人故事,打麻雀比賽,指導不同兒童的活動,兒童休閒區(迷你奧運會,迷你迪士尼高,樂高工作坊等)還有值得一題便是傳統的食堂為這個假期參賽者供應餐飲服務,我們這方有 89 名參賽者及支持隊伍,於 4 月 3

日星期五抵達屋崙 “Trusts Area” 參加第 76 屆復活節運動大會開幕儀式,同時大部分的比賽也在 “Trusts Area” 舉行直接到 4 月 6 日星期一的決賽,恭賀我方比賽勝利,比賽激烈,而且對手隊伍是來自規模較大的分會.

匹克球(非官方):女子雙打玫瑰盃冠軍 Linda Ding, Sandra Poh.

17 歲以下籃球: 堅都布厘 “ARK” 戰勝屋崙隊.

排球: 堅都布厘隊輸給屋崙隊獲得亞軍.

男子接力:獲得季軍, Derek Kong, Owen Li, Chen Liu,

Marcus Lim 該隊伍當天臨時組合.

感謝各位領隊,教練和助理付出的努力,帶領隊員們為本會代表參賽,他們對團隊貢獻鼓勵和支持,成就一段美好和難忘的旅程.

Orion Chau, Adi Kilduff, Nadine King, Victoria King,

Cheng Liu, Nathan Louis, Sonya Ng, Edmund Poh,

Warren Poh, Ricky Wang, Derek Yee, Andrew Yuan, James Zhu.

詳細資料請閱 NZCA 第 76 屆復活節運動大會官方 instagram 帳號 Auckland.Easter.2026

華聯會運動和文化錦標賽的起源

在 1947 年開始時是一群在 Otago 大學的學生和惠靈頓的朋友組織了一場足球比賽,Otago 大學學生由 Ngan Kee 兄弟,Willie, Doug 帶領下組織一支由當地華人男子隊伍,1947 年 10 月 10 日在登尼丁跟惠靈頓隊伍比賽,作為慶祝 “雙十節” 10 月 10 日一部分,而這場足球賽開了先例,日後的華人體育活動的開始.而在 1948 年 10 月 9 日至 11 日各地都派出隊員參加在惠靈頓的舉辦運動大會,比賽有足球,籃球,乒乓球,田徑,體育和社交成功發展,後來便由四個支會輪流負責舉辦.在 1972 年第 25 屆錦標賽在本地進行,也是最後一場 “雙十節”.1974 年在惠靈頓第一次在復活節舉辦,直至現在每年都舉行,除了受新冠疫情的限制而停辦.每年的復活節運動大會是本會最為重要的活動一環,提供一個會員們有機會互動,體育,

社交,文化遺產的交流,明年由本會主辦第 77 屆,是最佳的機會給會員們發表意見和想法,共同完成籌劃此巨大的活動,請大家踴躍支持,運動項目,社交活動,文化表演,宣傳,籌款活動,餐飲,文化活動和各種休閒活動,我們需要各位的幫助,請聯絡 Lois Yee 或本會委員.

步行組

每逢星期五步行組成員便約步行一小時,後便到附近的餐館或咖啡店午餐,我們到不同的地點,有時自駕或坐公巴,最近一次是到 Kaiapoi 大部分人都坐巴士到達,是日天氣極佳.

豐富文化節日 3 月 21 日

是一個慶祝我們這個多元化的城市,透過美食,藝術,工藝品,音樂和舞蹈表演提供了一個機會給不同種族展示各自的文化,往年是在 Ray Blank Park Ilam 舉行,今年移遷到 Multicultural Recreation and Community Centre ,Hagley Avenue 舉行.現場有 40 個美食攤位,我們支會也參加,出售中式美食和小吃.多謝義工們的參加,我們有一個成功的籌款活動,多謝以下義工們人員 Cindy Chan, Lily Siow, Margaret Nicol, Aki Tanaka, Jenny Wong Yee, Alison Yee, Karly Yee, Jenny Yee, Peter Yee, Fran Yee and Marisa Yeung 同時多謝 Bruce Chin 借出的拖車,運輸食品和設備.多謝大家的支持,所得款項已供本會維修保養資金.

中文課程

第二學期由 5 月 3 日至 7 月 5 日

6 月 7 日(King Birthday 英皇生日),為公眾假期.

兒童或成人報名或資訊,請聯絡 Fran Yee 021 138 3663

fran.yee@yahoo.com



NEW ZEALAND CHINESE ASSOCIATION INC.
(CANTERBURY BRANCH)
 紐西蘭堅都布厘華聯支會

For more information on any of the following activities, please contact the activity leader.

Activity 活動小組	Details 時間	Contact person 聯絡人
Beijing Health Promoting Exercise Group 北京醫療保健操	Saturday	Jane Gin 021 175 5866
Chinese Language Classes – Cantonese and Mandarin 廣東話, 國語班	Sunday 9:30am – 11am	Fran Yee 021 138 3663 fran.yee@yahoo.com
Cooking Classes 烹飪班	To be advised	Rhonda Ding 021 259 0745
Karaoke Sing-A-Long 卡拉OK (一邊唱歌, 一邊跳舞)	Sunday monthly, and to be advised 1:30pm -5pm	Jane Gin 021 175 5866
Lifestyle Walking Group 步行組	Friday 10am	Tim Ng 021 263 0218 timsng5@gmail.com Marisa Yeung 021 112 6265
Line Dancing 排舞	Saturday morning 9am – 10:30am	Rhonda Ding 021 259 0745
NZCA Annual Sports Tournament and Cultural Event 復活節運動大會	Easter 2027 To be held in Christchurch	Contact Lois 022 564 7933 and Emmie 021 2117441
NZCA Canterbury Multi-Sports Programme 綜合運動訓練	Sunday During school terms	Emmie King 021 211 7441 graem88@xtra.co.nz
Pickleball 匹克球	Sundays 1.30pm - 3.30pm Hilmorton High School Gym 31 Tankerville Road, Hoon Hay	Rhonda Ding 021 259 0745
Saturday Activities	To be advised	Rhonda Ding 021 259 0745
Youth activities	Monthly Saturday evening	Karen Prisco 02102370104 peonielotus@gmail.com
Tai Chi Class 太極班	Sunday 9:00am-10am	Marisa Yeung 021 112 6265 hopyick@xtra.co.nz

May 2026

MEMBERSHIP & CORRESPONDENCE 會員資格通信聯繫, 請聯絡本會秘書

Please contact the Secretary NZCA (Canterbury Branch)

Email: nzcacanterbury@nzchinese.org.nz

Postal address: 22 St Asaph Street, Christchurch.

Further information 或到 網站, 書面查詢

Website: canterbury.nzchinese.org.nz Membership forms, newsletters, updates are found here.

Facebook: facebook.com/CanterburyBranchNZCA



New Zealand Chinese Association (Canterbury Branch) Inc.

紐西蘭堅都布厘華聯支會

22 St Asaph Street, Christchurch Central, Christchurch 8011

Membership Application/Renewal Form for 16 years and over

Annual 1st Jan- 31st Dec

Please Print Clearly

Please add further applicants on this form if at same address

Title Mr/Mrs/Miss Ms/Dr/Prof	Family Name 英文姓氏	First Name 英文名	Date of Birth 出生日期	Chinese Name 中文姓名	Membership Annual 會費 Fee \$15	Non Current or New Member 新會員費加\$5 Add \$5	Donations 捐款
1	Family Name	First Name	/ / Date of Birth	Chinese Name	\$	\$	\$
2	Family Name	First Name	/ / Date of Birth	Chinese Name	\$	\$	\$
3	Family Name	First Name	/ / Date of Birth	Chinese Name	\$	\$	\$
4	Family Name	First Name	/ / Date of Birth	Chinese Name	\$	\$	\$
Totals					\$	\$	\$

Donations over \$5 have Tax Credit Claim Entitlement.

Please Tick ☐ for receipt

Address 地址	Street Number	Street Name		
	Suburb	City	Post code	
Contact Details 聯絡	Phone 1	Phone 2		
	E-mail address 1	E-mail address 2		

*Nominator required if new applicant

推薦人

*Nominator must be an existing member

Nominator's Name Nominator

Occupation and brief history
if New Applicant
職業

Background

PAYMENT METHOD: **Cash** or **Direct Debit** to: NZCA Canterbury Bank account 03-0802-0003908-03
with reference **Surname, First name, Phone Numbers** in particulars

Please return all forms via post to address:- NZCA Canterbury
22 St Asaph Street, Christchurch Central, Christchurch 8011

or Email completed form to :- nzcacanterbury@nzchinese.org.nz

Objectives for membership I/We volunteer to support NZCA Canterbury in the following:

Please Tick(✓)

☐ Chinese school	☐ Social Activities/Events	☐ Fundraising
☐ Translation	☐ NZCA Sports Tournament	☐ YLC/LDC Programme
☐ Others Please Specify _____		

Preference for Receiving Newsletter

Please Tick(✓)

☐ E-mail

☐ Post

Declaration: I/We apply to become a Member/s of the New Zealand Chinese Association Canterbury
I/We agree to abide by the Rules of the Association on acceptance as a Member/s.

簽名 *Signed: _____

Date: ____ / ____ / ____